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Formand Henning Ettrup bød velkommen til Generalforsamlingen. 

1: Valg af dirigent og referent. 

Bent Jacobsen fra Blåvand blev valgt til ordstyrer og Lars U. Rasmussen til referent. 

2: Aflæggelse af beretning. 

Beretningen blev fremlagt af Henning, og han kunne især glæde sig over at målet på 50 betalende 
medlemmer var nået - en flot fremgang (se i øvrigt beretningen andet sted på siden). 
 
Næste års møde afholdes lørdag den 29. november 2014, og hvis der skulle være nogle, der vil stå 
for afholdelsen af mødet, kan man blot melde jer hos bestyrelsen i løbet af vinteren. 

3: Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse. 

Regnskab blev fremlagt af Morten og godkendt uden bemærkninger. 

4: Forslag til budget til godkendelse samt vedtagelse af nyt kontingent. 

Budgettet blev fremlagt af Morten og kontingent på 250 kr. blev vedtaget. 

5: Valg til bestyrelsen. På valg efter tur er: Morten Jenrich Hansen, Sigrid K. Ilsøe og Clausjannic 
Labuz. Desuden er suppleanterne Rune Tjørnløv, Kurt Strebel og Jan Salmonsen på valg. 

Clausjannic genopstiller mens Sigrid og Morten ikke ønsker genvalg. 
 
Clausjannic blev genvalgt. Sebastian McQueen og Susanne Primdal blev nyvalgt til bestyrelsen. 
Jennifer Jynch og Morten Jenrich Hansen, Rune Tjørnløv og Jan Salmonsen valgt som suppleanter. 

6: Valg af revisor (på valg: Lars Ulrich Rasmussen). 

LUR blev genvalgt. 

7: Behandling af indkomne forslag herunder præsentation af årets ringmærker. 

Ingen indkomne forslag. 

8: Eventuelt. 

Mark foreslår at vi laver vores eget projekt med f.eks. lysloggere ved at søge penge eksternt. 
Bestyrelsen udarbejder en vejledning til ansøgninger om midler fra foreningen. 

Og så skal der lyde en stor tak for afholdelse af et godt møde til Fyns-gruppen. 


